
                                                           Není to škoda?  

 

Středočeský kraj ve svých investicích zahrnul i rekonstrukci naší ulice Doubravská. Původně měla být 

rekonstrukce až do prostoru obce Doubrava, ale vzhledem k finanční částce se bude provádět jen 

v délce cca 500m, jejíž součástí má být i rekonstrukce křižovatky na hlavní silnici v Kostomlatech. 

Vzhledem k tomu, že na obecních internetových stránkách není odpovídající projektová 

dokumentace, vznesl jsem na posledním veřejném zasedání dotaz, jestli budou v rámci rekonstrukce 

prováděny i rekonstrukce chodníků a jestli budou po obou stranách. V odpovědi paní starostky jsme 

se s údivem dozvěděli, že rekonstrukce chodníku ano, ale jen na stávající straně. Vůbec jsem její 

odpověď nepochopil, protože jsem automaticky předpokládal, že budou po obou stranách 

komunikace. Z hlediska bezpečnosti občanů je to absolutní nesmysl a hlavně se zvýšeným provozem 

po této komunikaci, se zvyšuje i možnost střetu chodců, hlavně dětí, při jejím přecházení na nový 

jednostranný chodník. To budou u každého domu přechody pro chodce, aby občané nemuseli chodit 

k nejbližšímu přechodu po komunikaci, nedej bože v blátě na kraji komunikace. To je teda bezpečnost 

našich spoluobčanů po vzoru vedení obce. Na moji další otázku, jestli se teda na opačné straně 

komunikace počítá se zřízením parkovacích stání pro spoluobčany sousedící s touto komunikaci jsem 

též dostal zápornou odpověď. Vlivem nekomunikace vedení obce se spoluobčany se zde za 7 let 

vládnutí nezhotovil metr rekonstruovaného, natož nového chodníku. Kde budou tito spoluobčané 

parkovat  je opět ve hvězdách. Ono se to nějak vyvine. 

                                                                                                       Veselý Milan 


